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Geachte mevrouw Heslenfeld, 
  

In reactie op uw vraag met als onderwerp de bomenkap van 128 gemeentelijke bomen kan ik u het volgende melden: 
  

Onze gemeente is een groene gemeente, mede door de vele en soms zelfs monumentale bomen en dat willen wij graag zo 

houden. Daarbij werken wij met een waardevolle bomenlijst waarop alle waardevolle bomen (gemeentelijk en particulier) 
en waardevolle gebieden staan.  

Bomen worden als waardevolle boom op de lijst geplaatst als ze aan een aantal voorwaarden voldoen. Een boom die niet 

aan de voorwaarden voldoet komt niet op de waardevolle bomenlijst en kan inderdaad zonder vergunning gekapt worden. 

In de meeste gevallen zijn dat bomen die in de oude situatie (met een vergunningstelsel voor elke boom) altijd vergunning 

kregen. Het is helaas niet mogelijk om alle bomen te behoeden voor kap omdat ook bij een vergunningstelsel altijd een 

afweging gemaakt moet worden tussen het behoud van de boom en het belang van de aanvrager/eigenaar. 

Komend jaar wordt de waardevolle bomenlijst geactualiseerd waarbij vele bomen, ook particuliere bomen, beoordeeld 

worden aan de hand van de criteria die bepalen of een boom een waardevolle boom is. Ook inwoners wordt dan gevraagd 

om potentieel waardevolle bomen te melden zodat de waardevolle bomenlijst zo compleet mogelijk wordt.  
  

Bij de 128 gemeentelijke bomen waarvoor een vergunning is aangevraagd speelt zeker geen financiële reden om de boom 
te verwijderen. In de meeste gevallen speelt de veiligheid van de omgeving of de gezondheid van de boom een grote rol.  

Bij het uitvoeren van een herplant worden inderdaad jonge bomen geplant. Een gezond bomenbestand bestaat overigens 

altijd uit bomen van verschillende leeftijden. Door nu jonge bomen te planten kunnen de kinderen van nu als ze volwassen 

zijn ook genieten van grote bomen. 

Daarnaast is bij het herplanten van bomen ook aandacht voor de ondergrondse groeiplaats van de boom waardoor aan de 

bomen een goede start wordt meegegeven en wij nog lang kunnen genieten van het groen. 
  

Met vriendelijke groeten, 

Esmeralda Wagenaar 

Beleidsadviseur Ruimtelijke Ontwikkeling en beleid 
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